

颁发 ISO9001:2008 证书予开利香港有限公司

国际认可认证有限公司早前颁发 ISO9001:2008 证书予开利香港有限公司，认证范围为「设计，供应，安装，操作，机械通风和空调系统的保养和修理，包括冷却水中央空调系统」。

开利企业是一所源自美国的跨国企业，其总部设于美国康涅狄格，于全球 172 个国家雇用约 45,000 位员工。开利香港有限公司是开利企业的附属公司。开利香港是香港特区的领先空气调节设备供应商。通过拥有 100 多家授权经销商和 500 个零售商店的网络，开利香港达至各家庭，办公室，工厂，酒店和大型商场，遍及全港。为达至最优质的服务，开利香港提供定制计划和专业意见供不同类型的客户，如经销商，零售商，房地产开发商和个人消费者。

落实 ISO9001:2008 的认证要求，使该公司于质量管理方面更臻完善。对其客户而言，获得 ISO9001:2008 认证，更是服务质量的信心保证。

开利香港有限公司的管理层代表感谢国际认可认证有限公司的一众审核人员以专业、认真的态度审核其公司的质量管理表现。



Accredited Certification International Limited

18th Floor, Po Wah Commercial Center, 226 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

Tel: 3583 3330 Fax: 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com

ISO9001:2008 certificate awarded to Carrier Hong Kong Limited

Accredited Certification International Limited has recently awarded ISO9001:2008 to Carrier Hong Kong Limited for its Design, supply, installation, operation, maintenance and repair of mechanical ventilation and air-conditioning systems including central chilled water air-conditioning system.

The Carrier Corporation is a multi-national corporation originated in the United State. Headquarter is in Farmington, Connecticut, USA, with approximately 45,000 employees in 172 countries. Carrier Hong Kong Limited is a subsidiary of the Carrier Corporation. Carrier Hong Kong is the leading air conditioning equipment supplier in the SAR. Through a network of more than 100 authorized dealers and 500 retail outlets, Carrier Hong Kong reaches households, offices, factories, hotels and shopping arcades across the territory. To commit the top quality services, Carrier Hong Kong provides custom made plans and professional advice to different types of customers, such as dealers, retailers, property developers and individual consumers.

The implementation of ISO9001: 2008 certification enables the company improve the quality of their management system. For its clients, obtaining ISO9001:2008 certification is a guarantee of service standard.

The management representative of Carrier Hong Kong Limited thanked auditors of ACI for their professional and serious attitude in auditing the performance of the quality management of the company.



Accredited Certification International Limited

18th Floor, Po Wah Commercial Center, 226 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

Tel: 3583 3330 Fax: 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com